
Corona update

26 maart 2020

Hier volgt alweer de update van dag 12 van ons Corona project.

Wat hebben we vandaag gedaan?

We hebben contact gehad met diverse koepelorganisaties, zoals die van huisartsenhulp (voor

waarnemend huisartsen en geneeskundestudenten) en van dierenartsen. Deze organisaties

gaan hun achterban activeren om daar waar ze inzetbaar zijn, zich aan te melden via

extrahandenvoordezorg.nl

In SP+ is een mogelijkheid opgenomen voor vergoeding voor inwerk/scholingskosten van

professionals die in de gezondheidszorg helpen de Corona-crisis het hoofd te bieden. Meer

informatie hierover op https://www.sectorplanplus.nl/News/Article/20200326-vergoeding-

inwerkkosten-van-zorgprofessionals-die-helpen-de-corona-crisis-het-hoofd-te-bieden

Het ministerie van VWS is aan het uitzoeken welke richtlijnen er moeten komen voor

bijzondere groepen die zich willen inzetten, zoals dierenartsen en artsen met een

buitenlands diploma zonder BIG registratie.

Voor deze laatste groep verwachten we dat snel alle aangemelde artsen zijn gebeld om ze

verder uit te vragen. Zodra de richtlijnen van VWS er zijn, kunnen ze dan gematcht worden

aan de vraag.

Er schijnt sprake te zijn dat zorgorganisaties die niet hun normale diensten kunnen draaien

hun personeel naar huis stuurt en -uren voor hen creéert. Actiz pakt dit op en kijkt hoe we

kunnen zorgen dat deze mensen op een goede manier kunnen worden ingezet voor

organisaties die hen momenteel hard nodig hebben.

Vannacht ontvingen de zorgmedewerkers uit de oorspronkelijke database van ‘Covid-19

extra handen aan het bed’ een mail met het verzoek alsnog een account aan te maken. Dit

hing samen met het aan elkaar koppelen van alle databases van de verschillende initiatieven.

Over deze mail is bij aantal mensen verwarring ontstaan, wat geleid heeft tot veel vragen aan

Covid-19 en de infobox van RegioPlus. Het team van ‘Covid-19 extra handen aan het bed’

heeft een aanvullende mail met toelichting verstuurd. Voor de mail in de RP inbox is op basis

daarvan een standaard antwoord gemaakt.

Eris cer BENaangesteld die alle zaken rondom ICT gaat codrdineren. Op die manier

kunnen vragen en knelpunten snel worden opgepakt en krijgen we eenduidige communicatie

rondom ICT. Zijn naam isIEEE EE es oc)

De eerste resultaten zijn bekend:

0 Het platform is sinds eind vorige week in de lucht. Op basis van de eerste —en nog

niet complete cijfers
— hebben we het volgende beeld:

Bijna 20.000 mensen hebben zich aangemeld om te willen helpen.

Tot nu toe hebben bijna 190 zorgorganisaties een ondersteuning gevraagd via

extrahandenvoordezorg.nl. Ze vragen in totaal bijna 2.300 extra mensen.

De meeste vragen kwamen uit Brabant, Zeeland en Overijssel.

Zowel voor de vraag als het aanbod zijn de grootste groepen mensen met een

achtergrond als verpleegkundige, verzorgende, helpende of arts.

o De belteams hebben inmiddels bijna 6.500 mensen benaderd.
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0 Ruim 800 mensen zijn voorgesteld aan zorgorganisaties en 190 mensen zijn

gematcht en/of al aan de slag.

- Alleinspanning gaat vooralsnog naar het matchen, zodat het bijhouden of achterhalen van

informatie niet de eerste prioriteit heeft. Volgende week gaan we kijken hoe we meer en

wellicht gedetailleerdere informatie kunnen verzamelen.

Wat gaan we morgen doen?

- Morgen gaan we natuurlijk weer door met zoveel mogelijk matches maken.

-  Verder kijken we of er mogelijkheden zijn het bestand (5 tot 6 duizend artsen) van

gezondheidsbanen.nl te bereiken om eventueel nog inzetbare artsen maximaal te kunnen

benutten.


